
Protokół nr XXXII/2020  

z Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy  

z dnia 9 października 2020  

 

Obrady rozpoczęto 9 października 2020 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:45 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski otwierając obrady XXXII Sesji zdalnej Rady 

Miejskiej powitał, Burmistrza Gminy i Miasta w Mogielnicy, obecnych radnych, pracownika 

urzędu oraz wszystkich oglądających transmisje. 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnego Sławomira Barana który 

wyraził zgodę.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Halina Budzik, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2020 -2027 

 
Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i 

Miasta Mogielnica na lata 2020 -2027.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Halina Budzik, Piotr Nejman, Piotr Radecki  



4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 

 
Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Halina Budzik, Piotr Radecki  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Regulaminu przyznawania stypendium 

naukowego dla uczniów szkół prowadzonych przez Gminę Mogielnicę. 

 
Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały. 
Uchwała była omawiana na komisji budżetowej. Sytuacja budżetowa w naszej gminie jest bardzo 
trudna. Jeżeli środki finansowe w budżecie przyszłego roku będą na bezpiecznym poziomie jak 
najbardziej, jako Rada Gminy będziemy również mogli powrócić do pomysłu przyznawania 
stypendium naukowego dla uczniów szkół prowadzonych przez naszą gminę.  

 

Głosowano w sprawie: ·podjęcia uchwały w sprawie uchylenia Regulaminu przyznawania 

stypendium naukowego dla uczniów szkół prowadzonych przez Gminę Mogielnicę..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, 

Włodzimierz Wasiak 

PRZECIW (2) 

Edward Kieszek, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (2) 

Halina Budzik, Piotr Radecki  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia bonu żłobkowego. 

 
Przewodniczący rady Grzegorz Michalski odczytał projekt w/w uchwały wraz z jej załącznikami. 
Następnie zaznaczył, że na etapie przed ostatnimi wyborami do Rady Miejskiej w Mogielnicy jedną z 
takich deklaracji niektórych Radnych i pana Burmistrza było to, że podejmiemy działania i starania, 
aby wspomóc i utworzyć taki punkty czy to żłobek, czy to punkt dziennej opieki. Sytuację finansową 
mamy obecnie bardzo ciężką w gminie Mogielnica. Minęły trzy kwartały. Mieliśmy nadzieję, że 
czwarty kwartał będzie lepszy. Na chwilę obecną się to nie zapowiada, tym bardziej jak państwo 



obserwujecie na bieżąco sytuację związaną z koronawirusem wczoraj padł kolejny rekord powyżej 
4000 zachorowani i nie wiemy, jakie Rząd podejmie działania. Czy znowu nie będzie zamrożenia 
gospodarki, co finalnie również by się bardzo negatywnie odbiło na budżecie naszej gminy. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia bonu żłobkowego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Halina Budzik, Piotr Radecki  

 

7. Sprawy różne. Interpelacje radnych. 

 

Brak uwag. 

 

8. Sprawy mieszkańców 

 
Głos zabrał Przewodniczący rady Grzegorz Michalski zwracając się do sołtysów i mieszkańców gminy 
Mogielnica, że jeżeli są jakieś problemy zawsze można wykonać telefon do Urzędu Gminy. Zawsze 
można skontaktować się z lokalnym Radnym żeby taką informację przekazał dalej, podjął działania. 
Jesteśmy obecnie w szczególnym okresie, w szczególnych czasach. Tak naprawdę od kwietnia 
bieżącego roku gdzie i sesję odbywają się zdalnie i te kontakty interpersonalne są w znacznym 
stopniu ograniczone, jest dystans społeczny, ale jak najbardziej, jeżeli pojawiają się problemy, 
kwestie techniczne najbardziej radni tutaj, którzy jesteśmy powołani żeby służyć państwo będziemy 
działać i wam pomagać. Szanowni Państwo, dziękuję państwu za udział w dzisiejszej sesji. Dziękuję za 
obecność panu Burmistrzowi. Dziękuję wszystkim radnym, którzy brali udział w dzisiejszej sesji i 
wszystkim, którzy nas słuchali, sołtysom i przewodniczącym komitetu osiedlowych oraz mieszkańcom 
pracownikom urzędu. Życzę wszystkim miłego dnia. 
Na koniec bardzo państwa proszę o zachowanie reżimu sanitarnego. Noszenie maseczek, 
dezynfekcje, dystans społeczny i przede wszystkim o odpowiedzialność. Szanowni państwo wiele 
osób naśmiewa się z tych maseczek, maseczka może nas nie ochroni przed zakażeniem, ale jeżeli 
państwo będziecie chorzy i będziecie nieświadomi tego, że jesteście chorzy to ograniczy, chociaż 
emisję wirusa na inne osoby, które będą przebywały w waszym otoczeniu.  
Dziękuję bardzo. Życzę miłego dnia. Pozdrawiam. 

 

9. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski zakończył posiedzenie XXXII Sesji 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

 

 Protokółowała    Sekretarz obrad               Przewodniczący rady 

Natalia Wasiak   Sławomir Baran   Grzegorz Michalski 


